
Verslag ASD vergadering van 11.12.23.

Aanwezig: Jo Haenen, John Nissen, Nicole Timmermans, Jos Mous,  Dorien van Meel,  
                        Anneke Veelen, Willem Vellema, Anke Dohmen, Els Kneefel.
Afwezig m.k.:Cees Bontekoe.
Gast: Diana van der Hoek.
Notulist: John Nissen.

Concept verslag: 11.12.23
Vastgesteld op:  

AGENDA:
1.       Opening. 

Jo opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom, met name onze nieuwe    
voorzitter Diana van den Hoek. Paula Claessens en Sonja Thissen komen 
afscheid nemen van Jo omdat dit zijn laatste vergadering bij de ASD is. Sonja stopte als
contactambtenaar in september en krijgt onder dankzegging voor haar samenwerking 
als afscheid een bloemetje aangeboden.

2.       Voorstellen nieuwe gasten. 
Nieuwe gast: Diana van der Hoek.

3.       Welke thema’s van het duidingsgesprek van de GGD zijn interessant om nog 
verder uit te diepen ? 

Er zijn voorlopig geen interessante thema’s.

4.       Inventarisatie speerpunten van de begroting Sociaal Domein en hoe verder ?
Programma twee is voor ons relevant: Jos heeft hiervan een bruikbare, handige 
samenvatting  gemaakt: Bestaanszekerheid in het leven krijgt men door rust en ruimte te
krijgen om je als mens te ontwikkelen. Voorwaarden hiervoor: voldoende en 
voorspelbaar inkomen, betaalbaar wonen, toegang tot zorg, mogelijk een financiële 
buffer op te bouwen. De bevindingen van de werkgroepen worden door Jos 
rondgestuurd.

5.       MijnRoerdalen.nl
Jos is heeft  “mijnAmsterdam.nl” ontdekt en vertaalt dit met zijn eigen gegevens naar 
“MijnRoerdalen.nl” .  Hij vindt dit een uitstekend initiatief van gemeente Amsterdam en
stelt voor dit ook aan Paula te laten zien. De ASD  neemt “Mijn Roerdalen.nu” over. 
Werkgroep PW gaat dit opnemen .

6.       Inbreng nieuwe punten en vaststellen definitieve agenda.
Er worden geen nieuwe punten ingebracht: de agenda wordt vastgesteld.

 
7.       Ingebrachte en geagendeerde nieuwe punten.



Er zijn geen nieuwe punten.

8.       Vaststellen verslag van de vorige vergadering.
Het concept-verslag van de vergadering van 13.11.23 wordt ongewijzigd vastgesteld.

9.       Werkgroepen.
In 2024 maken we een nieuwe indeling en passende namen voor de werkgroepen.

10.     Bespreken open acties en bijwerken actiebesluitenlijst.
  -114: stroomschema: wordt meegenomen door werkgroep Communicatie.

-123: voortgang in de gaten houden.
-144: IZP wij hebben nog geen antwoord van de gemeente.
-154: wij hebben kennis genomen van de werkwijze inzake bankafschriften.
-157: jeugd en gezin: Zo ja?Wie neemt contact op met Tim Mast ?
-161: blijft staan.
-162: werkgroep is nog niet bij elkaar geweest. Afspraak in december.
-164: meedenker: geadviseerd is vanaf eerste gesprek automatisch erbij. Paula neemt de 

wens van de raad, een meedenker, evt een maatschappelijk werker of lid van het 
sociaal team voor te stellen bij eerste contact burger/Mer, mee.

-165: regeling tegemoetkoming ligt bij de wethouder.
-167: SOM
-168: werkgroep PW en WMO.

11.     Rondvraag.
- Dorien is per 1 januari 2024 aftredend en herkiesbaar voor een periode van 4 jaar.

Zij antwoordt bevestigend als Jo vraagt of ze herbenoemd wil worden.
- Nicole stelt voor nieuwjaarswensen / kerstwensen voor de inwoners  te schrijven in 

de dorpsblaadjes. Prima idee Nicole. 
- Anneke stelt voor dat vragen door de voorzitter worden beantwoord en niet door de 

andere leden van ASD.???? Wat is de aanleiding???
- Bij het etentje kan helaas niet iedereen aanwezig zijn. Anneke stelt voor 10 januari 

2024 om 18.30 u in Hotel Restaurant Roerdalen in Posterholt.

12.     Jo sluit de vergadering.
Meer dan 100 vergaderingen heeft Jo bijgewoond/voorgezeten.
John bedankt hem voor de fijne samenwerking en de prettige manier van vergaderen 
in de afgelopen jaren.  






